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Onderwerp Staat van onderhoud verbindingsweg
Roosendaa l-Zegge (lage Zegstraat)

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Openbare ruimte

Portefeuillehouder wethouder Raaijmakers

Schriftelijke vraag

De Roosendaalse Lijst heeft geconstateerd dat de Lage Zegstraat (verbindingsweg tussen Roosendaal
en Zegge) in slechte staat van onderhoud verkeert. Enkele stukken zijn zelfs afgezet met
dranghekken om incidenten te voorkomen.
Wij hebben begrepen dat het geplande noodzakelijke onderhoud dit jaar om verschillende redenen
(nog) niet is doorgegaan, hoewel de intensiteit van het verkeer op deze weg vanwege allerlei
ontwikkelingen toe lijkt te nemen.
Niet alleen vanuit Roosendaal, ook vanuit de gemeente Rucphen ontvangen we verontruste signalen
over het slechte wegdek dat deels toebehoort aan de gemeente Roosendaal en deels aan de
gemeente Rucphen.



De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hier enkele vragen over:

1. Bent u het met ons eens dat de staat van onderhoud aan deze weg momenteel beneden het
gewenst niveau ligt en gevaar voor de gebruiker kan opleveren?

2. Klopt het dat het geplande onderhoud in 2018 vooralsnog niet is doorgegaan en zo ja, waarom is

dit uitgesteld?
3. Vindt het onderhoud alsnog plaats en zo ja, wat gaat men precies doen en wanneer?
4. Vindt overleg met buurgemeente Rucphen plaats over deze weg, gelet op het feit dat deze weg

deels ook tot deze gemeente behoort? Graag een nadere toelichting.

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Cor Gabriêls en Eric de Regt



Wii beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Bent u het met ons eens dat de staat van onderhoud aan deze weg momenteel beneden het
gewenst niveau ligt en gevaar voor de gebruiker kan opleveren?

Ja. De straat ligt onder het gewenste niveau. Neen de straat levert geen gevaar voor de
gebruiker gezien de geplaatste verkeersafzettingen, en de controles die iedere dag uitgevoerd
worden.

2. Klopt het dat het geplande onderhoud in 2018 vooralsnog niet is doorgegaan en zo ja, waarom is

dit uitgesteld?

De straat is pas in de droge zomer van 20L8 ingebracht in de planning en gezien de sterk
verslechterde technische staat per direct ingepland. De gemeente Rucphen heeft aangegeven
dat de inwoners van Zegge meerdere wensen bij de gemeente Rucphen heeft ingebracht en

daarom is ¡n augustus in het gemeentehuis van Rucphen een overleg, samen met de Dorpsraad
Zegge, gevoerd om deze te inventariseren.
Daaruit vloeien enkele verkeersmaatregelen die het gebruik van de straat in de toekomst
moeten ontmoedigen en deze maatregelen worden thans door de gemeente Rucphen met de
omwonenden op draagvlak besproken. De uitvoering is daarom uitgesteld van najaar 2018 naar
voorjaar 20L9.

3. Vindt het onderhoud alsnog plaats en zo ja, wat gaat men precies doen en wanneer?

Het onderhoud wordt een reconstructie en deze zal naar verwachting in het voorjaar van 2019
worden uitgevoerd.

4. Vindt overleg met buurgemeente Rucphen plaats over deze weg, gelet op het feit dat deze weg
deels ook tot deze gemeente behoort? Graag een nadere toelichting.

Zie antwoord vraag2,

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

lnge Raaijmakers

Wethouder vitale wijken en dorpen, openbare ruimte, welzijn en HBHplus




